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Nepopulistická politika
web.litterate.cz/nepopulisticka-politika

Vlastně je to jednoduché. Pokud nějaký politik přijde s něčím, co se
lidem líbí, co by se jim hodilo a nebo co by potřebovali… a Česká
televize to označí za populistickou politiku, tím to dostane patřičný
cejch, příslušný politik je jasný populista a populismus není v souladu s
evropskými hodnotami. Tečka.

Evropské hodnoty jsou něco, co se lidem nemá líbit, z čeho mají
skřípat zubama, ale co je prostě správné. Kdo řekl, že je to správné?
Liberální média.

Správné je, aby nás banky špehovaly. Správné je, aby svoboda slova
měla své limity a když někdo řekne, že bychom měli poslance naházet
do Vltavy, dostane pět knedlíků ve čtvrté cenové. Správné je, aby byly
co nejvyšší daně a co největší přerozdělování peněz. Protože čím větší
přerozdělování, tím více zbude za nehty přerozdělovačům. Správné je,
když vláda nenaslouchá občanům, ale naslouchá Klausi Švábovi.

V poslední době už je to jediná limita. Aby se politik líbil České televizi,
tak se musí předhánět ve vymýšlení stále neoblíbenějších zásahů.
Plzeň v Německu stojí pětadvacet korun, u nás stojí pětatřicet. To je
správná politika, kterou chválí Seznam zprávy. Híkela se chlubí tím, že
jejich způsob zastropování umožnil státu vybrat zisky a přerozdělit je.
Ani ho nenapadne, se chlubit tím, že energie byly levné a tím pádem
zůstaly peníze lidem. To je určeno pro Babiše. Ten říká, že je hrdým
populistou pro dva a půl milionu lidí. A sklízí za to pohrdání od
lepšolidí.

Pokročili jsme dokonce tak daleko, že už se nepočítá ani s adaptací lidí
na stále se zhoršující podmínky. Na zavedení plynových kotlů v
podstatě bylo třicet let a několik kotlíkových dotací. Pak se najednou
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řeklo, že plynové kotle se také nesmí, jednak kvůli odstřižení od
ruských energií a jednak kvůli grýndýlu a že se budou zavádět tepelná
čerpadla. Ještě se ani nezavedly a už se zase zakazují, protože to žere
elektřinu zrovna v době, kdy nesvítí sluníčko a je jí nedostatek. Navíc
se v ojroparlamentu právě zakazuje použití chladiv, které se v těch
čerpadlech potřebují a bez nich to nepojede.

Náhrada? Není. Vědci ale určitě něco vymyslí. Bude to sice horší, ale
za to dražší, což je přesně ta nepopulistická politika, která je správná a
evropsky hodnotná. Pamatuju dobu, kdy se mluvilo o znečištěném
Severním moři a předpokládalo se, že technický pokrok to vyřeší a
přijde se na technologii, která mořím uleví. Ale nikoho by tehdy
nenapadlo, že se to bude dělat tím, že znovu zavedeme středověk. Jen
ve středověku lidi nenutili, aby si na komín dali filtr za třicet tisíc.

Kdo vlastně chce hentu nepopulistickou politiku? Na koho myslí
brněnský soudce, když dává podmínku otčímovi, který dlouhodobě a
soustavně znásilňoval svojí nevlastní dceru? Komu se chce zavděčit?
Jaký étos je tak silný, že klidně ve zdůvodnění rozsudku uvede, že
následky pro dceru jsou zanedbatelné? Ve jménu čeho něco takového
může říct? Jakému Baalovi tím slouží?

Na co myslí Dominik Hašek, když se pokouší ničit nejen Hudáčka, ale
rovnou s tím vezme i Kádrováky Kladno i Jardu Jágra? Od koho čeká
poděkování nebo profit? To samé Vetchý a další herci. Člověk by čekal,
že právě tihle žijí z toho, že je lidé mají rádi. Proto chodí na jejich filmy i
jejich divadelní hry. Aha, já zapomněl… vznikne status umělce.
Evropské hodnoty jim budou platit za to, že je lidé nemají rádi, nechodí
na ně, ale oni budou moci dál točit svojí agitační tvorbu na drony a
vrtulníky.

Možná proto se jako bloger na volné noze uživím. Lidi mě mají rádi a
jsou ochotni kvůli mně sáhnout do vrecka. Mohli mít rádi Vetchého či
Holubovou, ale oni řekli: „Ne.“ Děkuji všem, kteří mě podpořili a nadále
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podporují. Jsem také populista.

Kolik rodičů doopravdy chce společné záchodky na školách? Kdo
doopravdy chce, aby se jeho děti v rámci výuky koukaly na Draq
Queen, jak jim čte buznopohádku? Kdo doopravdy chce elektroauta?
Podle prodejních výsledků to vypadá, že všichni, co je chtěli, už je mají.
Ostatní chtějí naftový motor HDI. Kdo volil Fialu, aby přijímal euro? Kdo
volil Rakušana, aby podepsal migrační pakt? Kdo volil KDU, aby
souhlasili s Istanbulskou úmluvou? Kdo volil Černochovou, aby
odzbrojila naši armádu a nakoupila zbraně, které na bojišti nehrají
žádnou roli? O ničem, z toho volby nebyly. Ani jiné hlasování. Ba
dokonce i na progresívním Seznamu vyšlo v anketě, že lidi Fialu
nesnášejí. Ale to nevadí, protože Fiala nevládne, aby se to někomu
líbilo, ale dělá to, co je správné a to, co je třeba. Jen jsme se pořád
nedozvěděli, komu je to třeba. Voliči to rozhodně nejsou.

Jestli tohle šílenství rychle neskončí, tak nebudeme mít restart, ale
revoluci. Jestliže si nějaká klika dala za cíl, trvale nasírat lidi, tak se jim
to jednoho dne podaří. Je úplně jedno, že jsme mírumilovný národ,
který si opravdu umí vážit klidu a spořádanosti a váží na laboratorních
miskách, jestli stojí za to, dělat bugr nebo cedit krev za něco, co bude
za pár let pro smích. Ale pokud bude pokračovat politika, která je v
principu proti lidem a proti jejich zájmům, jednoho dne to rupne…
Blyštivý Péťa dělá všechno pro to, aby to bylo brzy.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň 350,- Kč, může si na
oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z nabídky.
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